
  Protokół  nr XXXII/09
z obrad XXXII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 27 stycznia  2009 roku 
w godzinach  1100    - 1505    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   
W sesji nie uczestniczył radny Idzi Henryk Podwojski.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
2) zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym przyjęcia zadania z zakresu 

administracji publicznej na rzecz kultury,
3) zawarcia porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia do realizacji prowadzenia 

w 2009 roku zadania kształcenia opieki i wychowania uczniów z terenu Gminy Ełk 
uczęszczających do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla, których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk,

4) zasad  wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w jednostakach organizacyjnych  Miasta Ełku,

5) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych,
6) ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  publicznych  przedszkoli  i  Miejskiego 

Przedszkola i Żłobka "Ekoludki" prowadzonych przez Miasto Ełk,
7) zmieniająca uchwałę Nr XIII/125/07 Rady Miasta Ełku z dnia 28 sierpnia 2007 roku 

w  sprawie  uzgodnienia  ustalenia  wartości  jednego  punktu  w  złotych   dla 
pracowników  samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy 
Miasta Ełku,

8) przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie 
użytecznych na rok 2009 w mieście Ełku,

9) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto 
Ełk na rzecz Powiatu Ełckiego za cenę obniżoną,

10) przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego, 
zwanego „EŁK-KONIECZKI”,

11) przyjęcia „Strategii Promocji Miasta Ełku 2009 -2011”,
12) o przystąpieniu do programu w zakresie zarządzania energią przez władze lokalne 

w ramach programu MODEL (Management Of Domains related to Energy in Local 
authorities),

13) przystapienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą "NeWaFEC: Nowe 
drogi dla europejskiej konkurencyjności", 

14) rozpatrzenia  skargi  Pani  Danuty  Haliny  Jarosz  i  Pani  Grażyny  Teresy  Waśkiel, 
dotyczącej sposobu dotyczącej działań Prezydenta Miasta Ełku w sprawie  nabycia 
działki nr 3371 położonej w obrębie 3 – Ełk 3, zajętej pod drogę,

15) wniosku wniesionego przez Pana Wiesława Saciłowskiego na zmianę uchwały  Nr 
XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku w sprawie ustalenia 
lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego regulaminu,

16) wniosku wniesionego przez Panią Edytę Lemańską o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 
Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji 
targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego regulaminu,

17) wniosku wniesionego przez Panią Anetę Szumską o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 
Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji 
targowiska miejskiego  i zatwierdzenia jego regulaminu,
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18) wniosku  wniesionego  przez  Pana  Bogdana  Kamińskiego  o  zmianę  uchwały 
Nr  XVI/146/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  30  października  2007  roku  w  sprawie 
ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego regulaminu,

19) ustalenia   wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Ełku  Tomasza  Mariusza 
Andrukiewicza.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Oświadczenia i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXXII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXXI/08 z dnia 23 grudnia 2008 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXXI/08 z dnia 23 grudnia 2008 roku.
   

Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag 

do rozesłanego porządku obrad.     Zgłosił  wniosek o  uzupełnienie porządku obrad 
w  punkcie  5   o  podpunkt  19) z  tematem   –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Ełku Tomasza Mariusza Andrukiewicza.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek  wyżej  zacytowany dot.  uzupełnienia  porządku obrad;  21  głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni wniosek przyjęli 
i uzupełnili porządek obrad. W trakcie głosowania nieobecny radny Z.Jędrkiewicz.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
po zmianach i   poddał  pod głosowanie;  20  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw” 
i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 
W trakcie głosowania nieobecni radni Z.Fadrowski i Z.Jędrkiewicz.

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

18 grudnia 2008 r. do dnia  22 stycznia 2009 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie przedstawił 

działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – w związku z przejściem 
na  emeryturę  Prezesa  PUK  sp.  z  o.o.  w  Ełku  Pana  Wiesława  Buczki,  zwrócił  się 
z  zapytaniem,  czy  Prezydent  Miasta  przewidział  zaproszenie  Pana  Buczki  na  sesję 
Rady Miasta celem podziękowania za długoletnią pracę ?

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz odpowiadając poinformował, że tak – planuje 
zaprosić  Pana Buczkę na sesję w miesiącu marcu.

Radny  R.Baranowski  poprosił  o  więcej  informacji  w  temacie  podjętego 
Zarządzenia Nr 711/2008 z dnia 22 grudnia 2008r. w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za usługi cmentarne. Czy to zarządzenie wnosi nowe opłaty ?
 Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  odpowiadając  poinformował,  że  w  związku 
z  wyremontowaniem kaplicy  na  cmentarzu  komunalnym w 2008r.  wzrosły  opłaty  za 
przechowywanie ciała w komorze chłodniczej i za wystawienie ciała. 
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Radny T.Bińczak poprosił o więcej informacji w temacie podjętego Zarządzenia 
Nr 717/2008 z dnia 22 grudnia 2008 r. zmieniającego zarządzenie w sprawie ustalenia 
zasad  korzystania  oraz  norm  zużycia  paliwa  dla  pojazdów  służbowych  będących 
własnością Urzędu Miasta Ełku.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  odpowiadając  poinformował,  że  w  związku 
z  zakupieniem  nowych  samochodów  w  2008  roku  była  konieczność  zmiany  nazw 
samochodów. 

Radny T.Makowski poprosił o więcej informacji w temacie podjętego Zarządzenia 
Nr 724/2008 z dnia 29 grudnia 2008 r.  w sprawie użyczenia lokalu komunalnego Caritas 
Diecezji Ełckiej.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  odpowiadając  poinformował,  że  dotyczy  to 
mieszkania na ulicy Kościuszki 20, które zostało przekazane w celu utworzenia w nim 
grupy usamodzielnienia się wychowanków domu dziecka.

Następnie  radny  T.Makowski  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  chodzi  o  lokal 
mieszkalny z którego zostały wyrzucone meble przez okno lokatorów, którzy tam jeszcze 
zamieszkują ?

 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz odpowiadając poinformował, że chyba tak.

 Do punktu –5-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2009, 
w załączeniu do protokołu.

 Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  zmiany do budżetu  miasta,  łącznie 
z autopoprawkami zawartymi w pismach: 
– znak FN 3014/2/09 z dnia  21.01.2009r., 
– znak FN 3014/3/09 z dnia  21.01.2009r., 
– znak:PA 8170/5/09 z dnia 26.01.2009r., które stanowią załącznik do protokołu. 
Treść niniejszych pism  wszyscy radni otrzymali.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Radny T.Bińczak poprosił o więcej informacji w temacie wyjazdu do Włoch, ile osób 
pojedzie, czym będą podróżować ? Prosi o imienną listę uczestników delegacji.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zapewnił, że imienna lista uczestników wyjazdu do 
miasta Galatone we Włoszech  zostanie przedstawiona radnemu. Środek lokomocji  – 
autobus.

Radny  Jerzy  Czeułkowski   odnośnie  wizyty  w  mieście Galatone  we  Włoszech. 
Poinformował, że wizyta ma to do siebie, że trzeba będzie przyjąć rewizytę. Nie znane 
są koszty rewizyty.   Czy dzisiaj podejmując decyzję będzie to wydatek jednorazowy, czy 
nie?

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że będzie to wydatek jednorazowy.

Radny T.Przekop odnośnie podróży służbowej  do miasta  Galatone we Włoszech, 
uważa,  że  nie  powinniśmy  podpisywać  porozumienia.  Sugerował,  aby  środki 
proponowane na ten wyjazd przeznaczyć na wypoczynek letni  i  zimowy dzieci.  Jako 
formalny wniosek zgłosił, aby wykreslić kwotę 34412 zł i nie przystępować do realizacji 
projektu pod nazwą "NeWaFEC: Nowe drogi dla europejskiej konkurencyjności" .
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Ogłoszono 5 minutową przerwę.
Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski.

Radny T.Przekop wycofał zgłoszony przez przerwą wniosek.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej, 
z uwzględnieniem wniesionych autopoprawek; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę  Nr XXXII/301/09 
w sprawie   zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 rok. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. 

*    *    *

2)  Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym 
przyjęcia zadania z zakresu administracji publicznej na rzecz kultury, w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii  przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag.
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0  głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XXXII/302/09  w sprawie 
zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Ełckim  dotyczącym  przyjęcia  zadania 
z  zakresu  administracji  publicznej  na  rzecz  kultury. Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu. 

*   *   *
3) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia 
do realizacji prowadzenia w 2009 roku zadania kształcenia opieki i wychowania uczniów 
z  terenu  Gminy  Ełk  uczęszczających  do  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów 
przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  dla,  których  organem  prowadzącym  jest 
Gmina Miasto Ełk,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXXII/303/09 w sprawie  zawarcia porozumienia 
z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia do realizacji prowadzenia w 2009 roku zadania 
kształcenia opieki i wychowania uczniów z terenu Gminy Ełk uczęszczających do 
publicznych przedszkoli  i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
dla, których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński.

*   *  *
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4) Projekt uchwały w sprawie  zasad wynagradzania nauczycieli i ustalenia regulaminów 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostakach organizacyjnych  Miasta Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił  projekt  uchwały.  Zgłosił 
autopoprawkę polegającą na:
– wykreśleniu w § 3 pkt 7) w uchwale,
–  w załączniku nr 3 w § 3 wyraz na zamienić wyrazem „za”,
–  w załączniku nr  5  w § 4   punkt  3  powinien brzmieć:  „3.  Wnioski  o  przyznanie 

nauczycielom nagrody Prezydenta Miasta w danym roku należy składać w Wydziale 
Edukacji  Urzędu  Miasta  -  w  każdym  czasie,  nie  później  jednak  niż  do  dnia  28 
września.” 

– w załączniku nr 6 w § 1 wyraz na zamienić wyrazem „za” i wykreślić wyraz „pracy”.
Następnie  wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja  zgłosiła  wniosek,  o  uzupełnienie  załącznika  nr  1  w  §  3  o  dopisanie 
punktu  5   z treścią: „5. Wysokość dodatku motywacyjnego nie może być niższa niż 
100 zł miesięcznie.” 
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Radny K.Siemienkiewicz w imieniu Klubu Radnych PO podziękował Prezydentowi 
Miasta za uwzględnienie wniosku i przedłożenie projektu uchwały.

Radny T.Bińczak poprosił  o opinię na temat,  czy możemy podjąć uchwałę,  skoro 
w  budżecie  nie  ma  zarezerwowanych  środków.  Punkt  1  uzasadnienia  do  projektu 
uchwały o tym mówi.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  J.Czepułkowski   poinformował,  że  jeśli  Rada 
Miasta podejmie uchwałę, Prezydent będzie zobowiązany znaleźć środki. Przypomniał, 
że Klub Radnych Lewicy jeszcze w ubiegłym roku, w dniu 10 października 2008 r.  złożył 
wniosek  do  Prezydenta  Miasta  wraz  z  projektem  uchwały  zmieniającej  uchwałę 
w sprawie  zasad wynagradzania nauczycieli  i  ustalenia regulaminów wynagradzania 
nauczycieli  zatrudnionych  w  jednostakach  organizacyjnych   Miasta  Ełku.  Projekt 
zakładał  począwszy od 1.01.2009r.  I  w dwóch latach następnych,  wzrost  odpisu  na 
dodatki motywacyjne nauczycieli zatrudnionych organizacyjnych Miasta Ełku oraz wzrost 
wynagrodzenia  za  wychowawstwo  klasy.  Projekt  uchwały  i  propozycja  złożone  były 
przed uchwaleniem budżetu, aby odpowiedni zapis w budżecie miasta mógł sie znaleźć.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski uważa, że warto szerzej spojrzeć 
na oświatę, nie są to tylko zarobki nauczycieli.

Radny  R.Baranowski  poinformował,  że  od  początku  kadencji  Rady  prosi 
o  informację  na temat  racjonalizacji  wydatków w oświacie.  Do dnia  dzisiejszego nie 
otrzymał   informacji.  Zwrócił  uwagę  na  na  to,  że  w  Regulaminie  przyznawania 
nauczycielom dodatku za warunki pracy stanowiącym załacznik nr 4 do projektu uchwały 
w § 1 pkt 1 ppkt 4 przewidziano dodatek za trudne warunki pracy z tytułu prowadzenia 
zajęć  dydaktycznych  i  opiekuńczo-wychwawczych  w  klasach  integracyjnych 
w  wysokości  5%  otrzymywanego  wynagrodzenia  zasadniczego.  Katalog  trudnych 
i uciążliwych warunków pracy, za które są przyznawane przedmiotowe dodatki okreslił 
minister  edukacji  narodowej  i  sportu  w  rozporządzeniu  z  dnia  31  stycznia  2005r. 
W  sprawie  wysokości  minimalnych  stawek  wynagrodzenia  nauczycieli,  ogólnych 
warunków  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz 
wynagrodzenia  za  prace  w dniu  wolnym od pracy.  Katalog  ten  nie  wymienia  wśród 
warunków trudnych  i  uciążliwych  prowadzenia  zajęć   dydaktycznych  i   opiekuńczo-
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wychowawczych w klasach integracyjnych.  Poprosił o ustosunkowanie się obecnego na 
sali obrad radcę prawnego Urzędu.

Wywiązała się dyskusja.
Radca prawny Urzędu Miasta Z.Rachwalski poinformował, że zapisy dot. warunków 

trudnych i uciążliwych prowadzenia zajęć  dydaktycznych i  opiekuńczo-wychowawczych 
w klasach integracyjnych w naszych uchwałach funkcjonują od lat. Skoro jest propozycja 
umieszczenia  ponownie  tych zapisów sugerował,  jeśli  Rada przyjmie  pozostawić  do 
rozstrzygnięcia nadzorowi wojewody.

Radny  R.Baranowski   zgłosił  wniosek  o  o  wycofanie  projektu  uchwały 
z dzisiejszych obrad i przełożenie go na następną sesję.

Po  wyczerpaniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski 
zaproponował przegłosować zgłoszone wnioski w kolejności:
1) Wniosek radnego R.Baranowskiego dot. zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

i przełożenie  na następną sesję; za wnioskiem głosowało 6, „przeciw” 13, wstrzymało 
sie od głosu 2. Radni wniosek odrzucili.

2) Wniosek  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  dot.  uzupełnienia  załącznika  nr  1 
w  § 3 o dopisanie  punktu  5   z treścią: „5. Wysokość dodatku motywacyjnego nie 
może być niższa niż  100 zł miesięcznie.” ; 11 głosami „za”, przy 10 głosach „przeciw” 
i 1 głosie wstrzymującym radni wniosek przyjęli.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawek wniesionych przez 
Prezydenta  i  przegłosowanym  wnioskiem;  8 głosami  „za”,  przy  6  głosach  „przeciw” 
i  8  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXII/304/09  w  sprawie  zasad 
wynagradzania  nauczycieli  i  ustalenia  regulaminów  wynagradzania  nauczycieli 
zatrudnionych w jednostakach organizacyjnych  Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. 

*   *  *

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do 
przedszkoli publicznych, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXII/305/09  w  sprawie  ustalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych. Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przeko, K.Wilczyński.

*   *  *
6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  publicznych 
przedszkoli  i  Miejskiego Przedszkola i  Żłobka "Ekoludki"  prowadzonych przez Miasto 
Ełk,  w załączeniu do protokołu.

 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
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>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Radny T.Bińczak zwrócił  uwagę, że jest to już druga podwyżka w tej kadencji 
Rady. W ubiegłym roku podnieśliśmy opłatę o 20 zł. Nasze miasto ma najwyższe opłaty. 
Przedstawił  przykłady z innych miasta opłat o podobnej liczbie mieszkańców. Ponadto 
zwrócił  uwagę,  że  opłata  stała  za  świadczenia  przedszkola  w zakresie  prowadzenia 
zajęć  opiekuńczo-wychowawczych  przekraczających  podstawę  programową 
wychowania przedszkolnego nie jest uzależniona od zakresu świadczenia przedszkola 
z  jakich  korzysta  konkretne  dziecko,  tj.  od  czasu  przekraczającego  podstawę 
programową, w którym dziecko korzysta z zajęć opiekuńczo-wychowawczych oraz od 
zajęć dodatkowych, z których dziecko korzysta. Zgodnie z tym zapisem w przedszkolu 
ma obowiązywać stała  całodzienna stawka za pobyt dziecka w przedszkolu, niezależnie 
od tego jak długo poszczególne dziecko faktycznie przebywa w przedszkolu i z jakich 
świadczeń  korzysta.   Zgłosił  formalny  wniosek,  aby  pozostawić  opłatę  na  poziomie 
obecnego roku. 

Wywiązała się dyskusja, w wyniku której radny T.Bińczak wycofał wniosek.
Po zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady Miasta   W.Pieńkowski  poddał 

pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 16 głosami „za”, przy 
1  głosie  „przeciw”  i  3  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXXII/306/09 
w  sprawie  ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  publicznych  przedszkoli 
i  Miejskiego  Przedszkola  i  Żłobka  "Ekoludki"  prowadzonych  przez  Miasto  Ełk. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *  *
7)  Projekt  uchwały   zmieniający  uchwałę  Nr  XIII/125/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
28  sierpnia  2007  roku  w  sprawie  uzgodnienia  ustalenia  wartości  jednego  punktu 
w  złotych   dla  pracowników   samorządowych  zatrudnionych  w  jednostkach 
organizacyjnych Gminy Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Turystki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXXII/307/09  zmieniającą uchwałę Nr XIII/125/07 
Rady Miasta Ełku z dnia  28 sierpnia 2007 roku w sprawie uzgodnienia ustalenia 
wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  pracowników  samorządowych 
zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Miasta  Ełku, Uchwała 
w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonania prac społecznie użytecznych na rok 2009 w mieście Ełku, w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  A.Zawadzki 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski  – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 

sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni 
podjęli Uchwałę   Nr XXXII/308/09 w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu 
potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie użytecznych na rok 2009 w mieście 
Ełku. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie  głosowania  nieobecna  radna 
W.Paczkowska.

*  *  *
9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Miasto Ełk na rzecz Powiatu Ełckiego za cenę obniżoną, w załączeniu 
do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski  – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  22  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę   Nr XXXII/309/09 w sprawie  przyjęcia do realizacji 
rocznego planu potrzeb w zakresie wykonania prac społecznie użytecznych na rok 
2009 w mieście Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-KONIECZKI”, w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, nie wnosząc uwag.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono  zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  20  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę   Nr XXXII/310/09 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-
KONIECZKI”. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie  głosowania  nieobecni 
radni: T.Przekop i A.Zawadzki.

*  *  * 
11)  Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Strategii  Promocji Miasta Ełku 2009 -2011”, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski  – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
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Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę   Nr XXXII/311/09 w sprawie  przyjęcia „Strategii Promocji Miasta 
Ełku 2009 -2011”. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni: T.Przekop, J.Wielgat i T.Makowski.

*   *   *
12) Projekt uchwały  o przystąpieniu do programu w zakresie zarządzania energią przez 
władze  lokalne  w  ramach  programu  MODEL  (Management  Of  Domains  related  to 
Energy in Local authorities), w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewiczi zgłosił  autopoprawkę  do  przedłozonego 
projektu uchwały polegającą na zamianie wyrazów w § 2 - wyraz „Polskich” zamienić 
wyrazem „Polska”. Następnie   wniósł o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że na komisji do projektu uchwały nie było uwag.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
T.Bińczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 

sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę  Nr  XXXII/312/09  o  przystąpieniu  do  programu  w  zakresie 
zarządzania  energią  przez  władze  lokalne  w  ramach  programu  MODEL 
(Management  Of  Domains  related  to  Energy  in  Local  authorities).  Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  T.Przekop, 
T.Makowski.

*   *   *
13) Projekt uchwały w sprawie przystapienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod 
nazwą "NeWaFEC: Nowe drogi dla europejskiej  konkurencyjności",   w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
T.Bińczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 

sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę   Nr XXXII/311/09 w sprawie  przystapienia Gminy Miasta Ełk do 
realizacji  projektu  pod  nazwą  "NeWaFEC:  Nowe  drogi  dla  europejskiej 
konkurencyjności". Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie  głosowania 
nieobecny radny T.Makowski.

*    *    *
14)  Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi  Pani Danuty Haliny Jarosz i  Pani 
Grażyny Teresy Waśkiel, dotyczącej sposobu dotyczącej działań Prezydenta Miasta Ełku 
w sprawie  nabycia działki nr 3371 położonej w obrębie 3 – Ełk 3, zajętej pod drogę, 
w załączeniu do protokołu.

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki zreferował temat wniesionej skargi.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
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> Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że Komisja proponuje 
uznać za bezzasadną skargę z dnia 12 listopada 2008 r. złożoną przez Panią Danutę 
Halinę Jarosz i  Panią Grażynę Teresę Waśkiel  dotyczącą działań Prezydenta Miasta 
Ełku  w  sprawie  nabycia  prawa  własności  działki  oznaczonej  w  operacie  ewidencji 
gruntów nr 3371 położonej w obrębie 3 – Ełk 3 miasta Ełku, zajętej pod drogę.       
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, uznając skargę za 
bezzasadną.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw”   i  1 głosie 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXXII/314/09 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Danuty  Haliny  Jarosz  i  Pani  Grażyny  Teresy  Waśkiel,  dotyczącej  sposobu 
dotyczącej  działań Prezydenta Miasta  Ełku w sprawie  nabycia  działki  nr  3371 
położonej  w  obrębie  3  –  Ełk  3,  zajętej  pod  drogę.   Uchwała  w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski. 

*  *  * 
15) Projekt  uchwały  w  sprawie  wniosku  wniesionego  przez  Pana  Wiesława 

Saciłowskiego  na  zmianę  uchwały  Nr  XVI/146/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
30  października  2007  roku  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego 
i zatwierdzenia jego regulaminu, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
T.Bińczak  poinformował,  że  komisja  rozpatrzyła  wszystkie  cztery  wniesione  wnioski 
i  wydała  pozytywną   opinię  do  przedłożonych   projektów  uchwały  –  uznając  za 
bezzasadne  wnioski:  złożone  przez  Pana  Wiesława  Saciłowskiego,  Panią  Edytę 
Lemańską, Panią Anetę Szumską i Pana Bogdana Kamińskiego. 

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 

sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 5  głosach wstrzym. radni 
podjęli  Uchwałę    Nr  XXXII/315/09 w sprawie  wniosku wniesionego przez  Pana 
Wiesława Saciłowskiego na zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 
30 października 2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego 
i  zatwierdzenia  jego  regulaminu. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie 
głosowania nieobecny radny T.Makowski.

16) Projekt  uchwały  w  sprawie  wniosku  wniesionego  przez  Panią  Edytę  Lemańską 
o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku 
w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego  i  zatwierdzenia  jego 
regulaminu, w załączeniu do protokołu.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 

sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 5  głosach wstrzym. radni 
podjęli Uchwałę   Nr XXXII/316/09 w sprawie wniosku wniesionego przez Panią Edytę 
Lemańską o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 
2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego 
regulaminu Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
T.Makowski.

17) Projekt  uchwały  w  sprawie  wniosku  wniesionego  przez  Panią  Anetę  Szumską 
o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku 
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w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego   i  zatwierdzenia  jego 
regulaminu, w załączeniu do protokołu.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie 

jak wyżej;  15 głosami „za”,  przy 1 głosie „przeciw” i  5  głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę    Nr  XXXII/317/09  w  sprawie  wniosku  wniesionego  przez  Panią  Anetę 
Szumską  o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 
2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji targowiska miejskiego i zatwierdzenia jego 
regulaminu Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
T.Makowski.

18) Projekt uchwały w sprawie wniosku wniesionego przez Pana Bogdana Kamińskiego 
o zmianę uchwały Nr XVI/146/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 października 2007 roku 
w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego  i  zatwierdzenia  jego 
regulaminu, w załączeniu do protokołu.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie 

jak wyżej;  15 głosami „za”,  przy 1 głosie „przeciw” i  5  głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę   Nr XXXII/316/09 w sprawie wniosku  wniesionego przez Pana Bogdana 
Kamińskiego  o  zmianę  uchwały  Nr  XVI/146/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia 
30 października 2007 roku w sprawie ustalenia lokalizacji  targowiska miejskiego 
i  zatwierdzenia  jego  regulaminu. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu. W  trakcie 
głosowania nieobecny radny T.Makowski.

*   *   *
19) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia   wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Ełku 

Tomasza Mariusza Andrukiewicza, w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  formalny  wniosek  o  zdjęcie 

z porządku obrad niniejszego punktu ze względu na to, że nie zostały jeszcze wdrożone 
podwyżki w jednostkach podległych i w Urzędzie Miasta.

Niniejszy  wniosek   Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie; 
20 głosami „za”, przy 1 głosie”przeciw” i 0 głosach wstrzymujących radni wniosek przyjęli.

Do punktu -6
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  W.Kwiatkowski   przypomniał,  że  na  jednej 

z  wcześniejszych  sesji  zgłosił  wniosek  o  zdjęcie  znaku  STOP  przed  przejazdem 
kolejowym wąskiego toru w Kalinowie. Znak do dnia dzisiejszego stoi. Radny pyta, co 
w tej sprawie zostało zrobione?

Radny  R.Baranowski  poinformował,  że  jest  zbulwersowany  faktem,  iż  przed 
miesiącem               w naszym mieście powstał sklep z dopalaczami. Zwrócił się do 
Straży  Miejskiej    i  do  Miejskiego  Zakładu Komunikacji  o  wyegzekwowanie,  aby  na 
przystankach komunikacji miejskiej nie było reklamy i informacji  o tym, że  taki sklep 
będzie otwarty.  Ponieważ te działania nie dały efektu, radny zwrócił się do Zastępcy 
Prezydenta  Miasta  W.Szelążka  z  tym  problemem.  Prezydent  Szelążek  podjął 
zdecydowane  działania  i  po  kilku  godzinach  zadzwonił  z  informacją,  że  wszystkie 
reklamy zostały usunięte. Radny postanowił sprawdzić przekazaną informację. Okazało 
się, że na wskazanym  przystanku  MZK reklama w dalszym ciągu wisiała. W związku 
z takim faktem radny zwraca się z zapytaniem, czy zostały wyegzekwowane  przepisy 
porządkowe związane                           z oklejaniem przystanków komunikacji miejskiej ?  
Czy ten sposób działania wywołał jakieś konsekwencje ? Taki sposób reakcji na próbę 
wyegzekwowania  przepisów  porządkowych  przez  radnego  jest  zupełnie  niepojętym 
i niezrozumiałym. 

Kolejna  sprawa  poruszona  dotyczy  zgłoszonych  interpelacji  na  sesji  w  dniu 
2 września 2008r. Otrzymane odpowiedzi nie rozwiązały problemu, tylko przesunęły w 
czasie. Przypomniał, że chodziło o koncepcję zagospodarowania Zamku. W otrzymanej 
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informacji  radny  czyta,  że  koncepcja  niebawem  będzie  radnym  przedstawiona. 
Ponieważ minęły  już  cztery   miesiące radny ponawia  pytanie,  kiedy radni  otrzymają 
koncepcję? 
Druga  interpelacja  z  września  dotyczyła  naszej  uchwały  w  sprawie  gospodarowania 
nieruchomościami. Radny wówczas miał wątpliwość, czy ustalona w uchwale bonifikata, 
jednolita  dla  wszystkich  nabywców ma uzasadnienie  prawne.  Radny  również  w tym 
zakresie  otrzymał  informację,  że  zostało  sformułowane  zapytanie  do  Ministerstwa 
Gospodarki i po uzyskaniu odpowiedzi ta kwestia będzie wyjaśniona. Ponieważ do dnia 
dzisiejszego radny nie otrzymał informacji, ponawia zapytanie co w tej kwestii zostało 
wyjaśnione ?

Radny T.Bińczak przypomniał, że kilka miesięcy wcześniej na sesji oraz później 
w trakcie prac Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku zgłosił interpelację, która 
nie  została  do  dnia  dzisiejszego  załatwiona.  Dotyczyła  źle  rozwiązanego  ruchu 
samochodowego na skrzyżowaniu ulic Konopnickiej z Moniuszki. 

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążęk odpowiadając:
– radnemu  W.Kwiatkowskiemu  odnośnie  znaku  STOP  poinformował,  że   MOSiR 

wystąpił do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych (właściciela drogi)  o zdjęcie tego 
znaku.

– radnemu  Baranowskiemu  –  po  zgłoszeniu  sprawy  Pan  Prezydent  rozmawiał  ze 
Strażą Miejską, która pojechała i tam, gdzie zobaczyli plakaty pozdejmowali je. Na 
przystanku   o którym radny mówił również strażnicy byli i zdjęli plakaty. Osoba, która 
rozwieszała w między czasie musiała ponownie powiesić  plakat.   Z posiadanych 
informacji wynika, że osoba, która wywieszała plakaty została ukarana mandatem. 
Prowadzący działalność miał zgodę na wieszanie plakatów na przystankach MZK, 
tylko o innej treści.

Komendant Straży Miejskiej K. Skiba wyjaśnił, że tak jak Pan Prezydent 
informował działania były podjęte. Prawdą jest, że faktycznie plakaty zostały usunięte 
i ponownie powieszone. Właściciel został ukarany mandatem w wysokości 50zł. Osoba 
rozwieszająca plakaty posiadała zgodę na umieszczanie plakatów, ale o innej treści. 

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  wcześniej,  zanim 
sklep  z  dopalaczami  został  otwarty,  podjęto  działania  kierując  wnioski  do 
parlamentarzystów, wojewody o podjęcie zdecydowanych działań zmierzających do jak 
najszybszego  dokonania  zmiany  przepisów w  tym zakresie.  Ponadto  uczestniczymy 
w spotkaniach z rodzicami na wywiadówkach przekazując informacje o zagrożeniach. 
W zakresie ulic  Konopnickiej  i  Moniuszki  –  jest  już zrobiony projekt.  Jest  on juz po 
wszystkich  uzgodnieniach,  ale  znaki  poziome można  malować  jak  jest  odpowiednia 
temperatura.  W miesiącach wiosennych będzie można te organizacje ruchu zmienić. W 
zakresie  uchwały  dot.   gospodarki  nieruchomościami  radny  Baranowski  otrzyma 
informację  na  piśmie.  Odnośnie  zagospodarowania  Zamku.  Przygotowywane  są 
informacje  dla  radnych  na  piśmie  w  zakresie  wykorzystania  tej  nieruchomości  w 
przyszłości.  Pan  Prezydent  zaproponuje  w  tym  temacie  spotkanie  po   15  lutego. 
Również odbędzie się spotkanie w zakresie finansowania  i kosztów oświaty w naszym 
mieście.

Do punktu -7-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zintensyfikowanie 

patroli Straży Miejskiej w okolicach powstałego sklepu z dopalaczami. 

Radny R.Baranowski  –  w  czasie  przerwy  mieliśmy możliwość  zdegustowania 
wspaniałych domowych wyrobów kolegi radnego B.Wisowatego. Zaproponował koledze 
radnemu B.Wisowatemu podziękować oklaskami, co też radni uczynili.

Następnie przypomniał, że radny I.Dzienisiewicz w ubiegłym roku odbył podróż 
do Nepalu. Wykonał zdjęcia i slajdy z którymi podzielił się z mieszkańcami miasta. Była 
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to  postawa godna  naśladowania.  Zaproponował  koledze  radnemu I.Dzienisiewiczowi 
podziękować oklaskami, co też radni uczynili.

Radny A.Zawadzki zaproponował wykorzystać nieużytki – bagna za oś. Konieczki 
na ścieżkę ekologiczną. 
Zaproponował, aby została bardziej rozpropagowana strona internetowa schroniska dla 
zwierząt.

Radny  T.Bińczak  poinformował,  że  członek  Koalicyjnego  Klubu  Radnych  PiS 
radny R.Baranowski złożył rezygnacje z przewodniczenia Komisji Budżetowej i Rozwoju 
Gospodarczego.

Do punktu -8-

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski zamknął obrady XXXII sesji  Rady Miasta w dniu  27 stycznia 2009 roku 
o godzinie 1505 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska            Przewodniczył obradom:
        Waldemar Paweł Pieńkowski
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